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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért különböztetik meg hátrányosan az 
otthonápolásban dolgozó szakdolgozókat azzal, hogy részükre nem járt 2023. július 01-től a 
béremelés?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Fenti  címmel  kérdéssel  fordultam  Önhöz.  Az  otthonápolásban  dolgozó  2500-3000  ápoló  és
gyógytornász, ugyanis teljesen kimaradt az egészségügyi szakdolgozóknak juttatott 18 százalékos
béremelésből. Rétvári Bence, a Belügyminisztérium államtitkára azonban a feltett  kérdésekre nem
válaszolt.
 
A fentiek alapján ismételten kérdezem miniszter urat, bízva abban, hogy ezúttal konkrét válaszokat
kapok:
1. Miért különböztetik meg hátrányosan az otthonápolásban dolgozó szakdolgozókat azzal, hogy
részükre nem járt 2023. július 01-től a béremelés?
2. Tervezi-e a kormány, hogy visszamenőlegesen rendezi a helyzetet és ezzel nem hozza méltatlan
helyzetbe ezeket a szakdolgozókat?
3.Mennyi az átlagos várakozási idő az otthonápolás keretében igénybe vehető szolgáltatásoknál?
4. Mennyi az otthonápolásban dolgozó szakdolgozók létszáma? Az előző évhez képest a létszámban
milyen változás történt?
 
Budapest, 2023. október 2.
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Demokratikus Koalíció


